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Zápis zo 14. stretnutia 
 

Názov tímu -  Innovators  (tím č.10) 
 

Dátum: utorok, 28. február 2012 
Miesto stretnutia: UAI, FIIT STU 
Čas trvania: 13:30 – 15:00 hod. 
  
Prítomní:  
 Pedagóg:   Ing. Peter Drahoš, PhD.  

 

 Členovia tímu: Bc. Marek Brath  
Bc. Adrián Feješ  
Bc. Jendrej Maroš  

  Bc. Jozef Krajčovič  
Bc. Lukáš Turský   

   

Vypracoval: Bc. Marek Brath 
 

  
Téma stretnutia:       
 Určenie ďalšieho progresu práce na projekte a prezentovanie stavu úloh od posledného stretnutia.    
 
Vyhodnotenie úloh z predchádzajúceho stretnutia: 

ID Popis úlohy 
Zodpovedná 

osoba 
Dátum 
vzniku 

Dátum 
ukončenia 

Stav 

77. 
Navrhnúť funkcionalitu na zvýrazňovanie 
kľúčových slov jazyka (štýlovanie) 

Jozef 21.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

78. 
Navrhnúť gramatiku pre štylizáciu ToDo 
listu 

Adrián 21.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

79. 
Zakomponovať využitie Lua pri práci so 
Shortcuts 

Marek 21.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

80. 
Do paralelizmu zahrnúť aj update 
jednotlivých blokov analyzovaného textu 

Lukáš 21.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

82. 
Dokončiť paralelizmus pre analyzovanie 
textu 

Lukáš 14.02.2012 27.02.2012 dokončená 

83. Vytvoriť binárnu verziu  programu  Ľuboš  21.02.2012 28.02.2012 dokončená 

84. Push-nuť do dev vetvy prototyp programu   Marek, Maroš 21.02.2012 
2802.201

2 
dokončená 

85.  
Vytvoriť nápovedu pre editor vo formáte 
html a zakomponovať do programu  

Jozef  21.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

86. Aktualizovať stránku pre editor Adrián, Ľuboš 14.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

87. 
Pohrať sa s grafickými prvkami pre 
obohatnie používateľského prostredia 
TrollEditu 

Ľuboš 21.02.2012 06.03.2012 rozpracovaná 

88. Napísať rozšírený abstrakt pre TP Cup Lukáš 21.02.2012 22.02.2012 dokončená 
89. Napísať priebežnú správu pre TP Cup Jozef, Marek 21.02.2012 22.02.2012 dokončená 

 

Záznam z stretnutia: 
1. Vedúci sa nás pýtal na to, či sme stihli odovzdať rozšírený abstrakt a priebežnú správu pre 



                        

  
2 | S t r a n a  
 

TP Cup a diskutovali sme o ďalších úlohách, ktoré musíme splniť, aby sme sa zúčastnili TP 

Cup. Vedúci nám navrhol, aby sme do budúceho týždňa vymysleli akú pózu hodíme na 

fotku na TP Cup. 

2. Prezentovali sme výsledky práce od minulého tímového stretnutia. 

3. Maroš s vedúcim diskutovali o spôsobe rozbehnutia paralelného build-u v Ubuntu. 

4. S vedúcim tímu sme sa dohodli, že prestaneme používať Redmine na riadenie projektu, 

pretože je to zbytočné pre taký malý tím. Avšak vedúci na nás naliehal, aby sme začali 

naplno využívať issue tracker na GitHub-e pre udržanie kvality riadenia. Rovnako všetky 

tasky musia mať svoj label a spracovávateľa. 

5. Vedúci nám predniesol svoju predstavu o spôsobe vytvorenia a využitia TODO list-u. Ten 

by mal byť v rámci okna využitím jednoduchých pravidiel na gramatiku a vykreslenie. 

Údaje s TODO list-u by sa mali ukladať do samostatného súboru s koncovkou „.todo“ 

TODO list by mal obsahovať dátum, čas a 2  typy úloh: 

a. Pending (čo treba urobiť) napr. s červeným podfarbením 

b. Done (čo je urobené) napr. so zeleným podfarbením 

6. Diskutovali sme o spôsobe vytvorenia inštalačného súboru pre TrollEdit. Vedúci nám 

navrhol využiť možnosti CMake (konkrétne CPack). 

7. Dohodli sme sa, že pred každým stretnutím vytvoríme binárny súbor v ktorom budeme 

prezentovať dosiahnuté výsledky.  

8. Vedúci nás požiadal o vytvorenie prezentácie nášho tímového projektu pre študentov, ktorí 

sa rozhodli v diplomovej práci venovať podobnej problematike. Prezentácia by sa mala 

konať 7.3.2011 o 14:00 a mala by sa podobať na tú, ktorú sme absolvovali na konci zimného 

semestra. Po prezentácii bude nasledovať diskusia a bolo vy vhodné, aby sme im predviedli 

fungujúci program. Prezentovať bude pravdepodobne Jozef s Ľubošom. 

9. Lukáš debatoval, že by sme sa mohli pokúsiť urýchliť beh TrollEdit-u. Vedúci nám navrhol 

použitie časovačov, ktoré nám pomôžu odmerať, ktoré časti kódu zbrzďujú program, ale 

takisto nás požiadal, aby sme sa týmto problémom zaoberali, až keď úspešne ukončíme 

implementáciu funkcionalít. 

10. V rámci zabudovania multitab funkcionality sme debatovali, či je vhodné udržiavať pre 

každý otvorený súbor živý AST strom. Keďže samotné držanie stromu, nie je až také 

náročné v dnešnej dobe, tak sme sa dohodli, že túto časť zatiaľ nebudeme optimalizovať.  

11. Určili sme si úlohy do ďalšieho stretnutia.  

 
Vyhodnotenie úloh z predchádzajúceho stretnutia: 
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ID Opis úlohy Zodpovedná 
osoba Priorita Dátum 

vzniku 

Predpokladaný 
dátum 

ukončenia 

77. 
Navrhnúť funkcionalitu na zvýrazňovanie 
kľúčových slov jazyka (štýlovanie) 

Jozef vysoká 21.02.2012 06.03.2012 

78. Navrhnúť gramatiku pre štylizáciu ToDo listu Adrián vysoká 21.02.2012 06.03.2012 

79. 
Zakomponovať využitie Lua pri práci so 
Shortcuts 

Marek vysoká 21.02.2012 06.03.2012 

80. 
Do paralelizmu zahrnúť aj update jednotlivých 
blokov analyzovaného textu 

Lukáš vysoká 21.02.2012 06.03.2012 

85.  
Vytvoriť nápovedu pre editor vo formáte html 
a zakomponovať do programu  

Jozef  stredná 21.02.2012 06.03.2012 

86. Aktualizovať stránku pre editor Adrián, Ľuboš nízka  14.02.2012 06.03.2012 

87. 
Pohrať sa s grafickými prvkami pre obohatenie 
používateľského prostredia TrollEditu 

Ľuboš stredná 21.02.2012 06.03.2012 

90. 
Vytvorenie prezentácie nášho tímového 
projektu 

Jozef, Ľuboš vysoká 28.02.2012 07.03.2012 

91. Porozmýšľať nad tematikou fotky všetci stredná 28.02.2012 06.03.2012 
 

 
Poznámky: 
- 
 
Prílohy:  
- 
 
 


